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Az elmúlt időszakról néhány gondolatban elmondható, hogy az előző beszámolóban          

foglaltaknak megfelelő átrendeződés folyamatban van. A Kari Halloween buli sikeresen és           

jó hangulatban telt. A terepgyakorlatok sorsát rendezni hivatott szerződéstervezet a Kar           

vezetése előtt van. 

 

2016 májusa óta sikerült nagy mértékben stabilizálni az alapítvány működését mind a napi             

gyakorlatokra mind a gazdálkodási kérdésekre vonatkozóan. Az alapítvány szerepe a          

nagyrendezvényekben folyamatosan visszaszorult, de emellett hagyományossá váltak olyan        

rendezvényeink mint a Gólyahajó, Überfúzió. Ezek - minthogy nem ELTE-s ajánlattételi           

felhívástól függenek - sokkal tervezhetőbbek akár éves távlatban is. 

Az elmúlt időszak gyümölcsöző együttműködést mutatott az ELTE különböző szervezeti          

egységeivel, mint a Könyvtár, vagy a Kari vezetés, ide értve a Tanulmányi Hivatalt is.              

Ezeknek eredményeként sikerült javítanunk a könyvtári szolgáltatást, a kari rendezvények          

színvonalát, illetve a jó kapcsolatok ápolásának jeléül elhagytuk a TTK transzfer-raktárát,           

amit kínosan sokáig vettünk igénybe. 

A már említett rendezvényekkel sikerült színesítenünk a hallgatói kulturális életet,          

mindeközben emelve az Alapítvány nyújtotta szolgáltatások színvonalát is. Ide értve az           

egyetemi polgárságot célzó nyomtatószalon üzemeltetést és szakdolgozatkötést, valamint a         

gimnazistákat célzó érettségi előkészítő tanfolyamokat is. 



Sajnos célkitűzéseink közül néhány eddig nem valósult meg, úgy mint a           

gimnáziumlátogatások hagyományának felélesztése, vagy a természettudományos tábor       

megteremtése. Egyéb elképzelések, mint például a közösségi terek fejlesztése vagy az           

alapítványos bolt beindítása pedig elképzelhető, hogy részint forrásaink végességéből,         

részint az Egyetemmel történő egyeztetés bizonyos kérdésekben fennálló nehézkessége         

miatt a középhosszútávú napirendről is lekerülni látszanak. 

Kiemelten fájó, hogy olyan projektek amelyek már hagyományszerűvé kezdtek volna válni -            

mint például az alapítványos üzemlátogatások vagy közös utazások - az ezt megszervező            

önkéntesek hiányában haltak el. Az ilyen és ehhez hasonló programok megszervezése a            

jövőben is csak azon fog múlni, hogy csatlakozik-e az alapítvány csapatához olyan személy,             

akinek van ötlete és ambíciója ilyen programok szervezésére hallgatótársainak az          

Alapítvány égisze alatt. 

Örömünkre szolgált, hogy annak a civil szervezetnek az életrajzát, melyet "Stabil alap 25 éve"              

szlogennel vettünk át, sikerült két további esztendővel megfejelnünk. 

 

Köszönjük, hogy elolvastad beszámolónkat, kérdésekkel és ötletekkel keress minket         

bizalommal! 
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